

ISSN 1006-0316

CN 51-1131/TH

# MACHINERY

# 机械

- 主管：四川省经济和信息化厅
- 主办：四川省机械研究设计院

2020年 第47卷 第9期

# 9

No. 9  
VOLUME 47



ISSN 1006-0316



9 771006 031206

定价：10.00元

万方数据

- 中国核心期刊（遴选）数据库收录期刊
- 中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊
- 中国学术期刊网络出版总库收录期刊
- 中文科技期刊数据库收录期刊
- CNKI系列数据库收录期刊
- 超星期刊域出版平台数据库收录期刊

### 交通工程技术

- 1 地铁先锋扣件和普通扣件整体道床轮轨动力特性对比研究 张丹熙, 关庆华, 温泽峰, 等
- 9 高速列车车体动态薄弱位置及特征应力谱研究 乐柄伸, 吴兴文, 黄运华
- 17 不同轨道结构形式下地铁车辆部件振动及应力分析 周磊, 张政, 张合吉, 等
- 25 超导磁浮列车电动悬浮导向力学特性研究 张娟, 赵春发, 冯洋, 等

### 设计与研究

- 33 轴向振动工况下切槽式螺母的防松性能研究 孙光阳, 何岩, 朱喆, 等
- 40 焊接残余应力对矩形薄板非线性因素忽略条件的影响 唐果, 李志高, 舒慧, 等
- 44 用于陶瓷绝缘环的锡丝热熔填孔装置设计 刘珊, 涂杰, 秦源
- 50 潜油电泵机组变频电磁防垢除垢仪研制与试验 白俊, 李云峰, 邹万勤, 等

### 智能制造

- 56 基于专家系统的柔性生产线快速设计系统研究 陈应飞, 李彦儒, 殷鸣, 等
- 61 高速柔性化生产中机电一体化系统的功能配置 赵又燃, 林松, 江竞宇

### 工业设计

- 73 有源外骨骼机器人外观造型发展趋势 陈安迪, 于静, 屈楚离, 等

#### 版权声明

为适应我国信息化建设, 扩大本刊及作者知识信息交流渠道, 本刊已被中国学术期刊网络出版总库及CNKI系列数据库、中国核心期刊(遴选)数据库、中文科技期刊数据库、超星期刊域出版平台数据库等以数字化方式复制、汇编、发行、信息网络传播本刊全文, 其作者文章著作权使用费与本刊稿酬一次性给付。如作者不同意, 请在来稿时向本刊声明, 本刊将做适当处理。

作者所投稿件文责自负, 如有版权纠纷与本刊无关。

#### 网上数据库

中国学术期刊(网络版) & 中国学术期刊网络出版总库  
CNKI系列数据库  
中国学术期刊综合评价数据库  
中国核心期刊(遴选)数据库  
中文科技期刊数据库  
超星期刊域出版平台数据库

- 1 Comparative Study on Wheel-Rail Dynamic Characteristics of Monolithic Track-Bed Tracks with Vanguard Fasteners and Common Fasteners in Metro  
ZHANG Danxi, GUAN Qinghua, WEN Zefeng, et al.
- 9 Analysis on Dynamic Critical Position and Characteristic Stress Spectrum of High-Speed Train Car Body  
YUE Bingshen, WU Xingwen, HUANG Yunhua
- 17 Vibration and Stress Analysis of Subway Vehicle Components in Different Track Structure Forms  
ZHOU Lei, ZHANG Zheng, ZHANG Heji, et al.
- 25 Study on Mechanical Characteristics of the Electrodynamics Levitation and Guidance System for the Superconducting Maglev Train  
ZHANG Juan, ZHAO Chunfa, FENG Yang, et al.
- 33 Anti-Loosening Performance of Slotted Nuts under Axial Vibration  
SUN Guangyang, HE Yan, ZHU Zhe, et al.
- 40 Influence of Welding Residual Stress on the Range Where the Non-Linear Factors of Rectangular Thin Plate Is Not Considered  
TANG Guo, LI Zhigao, SHU Hui, et al.
- 44 Design of Hole Filling Device for Ceramic Insulating Ring by the Use of Molten Tin  
LIU Shan, XU Jie, QIN Yuan
- 50 Development and Test of Frequency Conversion Electromagnetic Anti-Scaling and Descaling Instrument for Electric Submersible Pump Unit  
BAI Jun, LI Yunfeng, ZOU Wanqin, et al.
- 56 Fast Design System of Flexible Production Line Based on Expert System  
CHEN Yingfei, LI Yanru, YIN Ming, et al.
- 61 Functional Configuration of Mechatronics System in High-Speed Flexible Production  
ZHAO Youran, LIN Song, JIANG Jingyu
- 73 Appearance Design Trend of Dynamic Exoskeleton Robot  
CHEN Andi, GAN Jing, QU Chuli, et al.

## Copyright Statement

MACHINERY has been included in Chinese Academic Journal Network Publishing Database(CAJNPD) and series database of CNKI, the core Chinese periodicals (selection) database, Chinese Sci-tech Journals Database, and the database of Chaoxing publication platform. We offer a one-time payment of the author's copyright royalties and remuneration. If the author disagrees with the inclusion of the article, please state to us when submitting the article and we will handle it appropriately.

Authors are accountable for their articles. We assume no responsibility for any copyright disputes

## Online Database

- Chinese Academic Journal (Network Edition) & Chinese Academic Journal Network Publishing Database (CAJNPD)
- Series Database of CNKI
- Chinese Academic Journals Comprehensive Evaluation Database of(CAJCED)
- The Core Chinese Periodicals (Selection) Database
- Chinese Sci-tech Journals Database
- The Database of Chaoxing Publication Platform